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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit csinál pontosan Vince Ottó a magyar külügynél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu portálon  megjelent  „Két  és  fél  év  alatt  nem járt  Barcelonában  a  volt  futballista,  akit
Szijjártó  a  kinti  magyar  örökség feldolgozásával  bízott  meg”  című cikk  Vince  Ottó  külügynél
végzett „munkájáról” szól:

„A külügyminisztérium  ugyanis  arra  nem  válaszolt,  hogy  Vincze  milyen  feladatokat  végzett  el
Barcelonában,  mikor és kikkel tárgyalt,  és milyen konkrét eredménye van eddig a munkájának.
Csupán annyit sikerült megtudnunk, hogy Vincze a tevékenységével összefüggésben csupán egyszer,
még 2019 októberében járt Barcelonában, vagyis még azelőtt, hogy Szijjártó bejelentette volna az
exfutballista megbízását.

A külügyminisztérium válaszában  egyébként  kerülte  is  a  barcelonai  magyar  örökség  említését,
inkább azt hangsúlyozta, hogy Vinczének más feladatai is vannak a tárcánál.

Vincze Ottó a Külgazdasági és Külügyminisztérium nemzetközi sportdiplomáciai tevékenységének
folytatásához  kapcsolódó  sportdiplomáciai  feladatokat  lát  el,  valamint  közreműködik  a
Külgazdasági és Külügyminisztérium és a Teqball közötti diplomáciai-adományozási tevékenység
koordinálásában  és  a  magyarországi  labdarúgó-akadémiák  külföldi  kapcsolatainak
összehangolásában – írták.

A válaszból kiderült, hogy Vincze Ottó a feladatai ellátásáért havi bruttó 500 ezer forint megbízási
díjban részesül.

(…)

Az persze kérdés, hogyan lehet újakat találni úgy, hogy Vincze a nyilatkozata óta a külügy válasza



 
szerint nem járt hivatalos úton Barcelonában. Vincze azt is mondta a Ripostnak, hogy „a Barcelona
híres korábbi magyar labdarúgói,  Kubala László,  Czibor Zoltán és  Kocsis Sándor kapcsán már
rendeztek  különböző  emlékeseményeket,  filmeket,  szoboravatásokat.  Megjelent  a  Magyarok  a
Barcáért című film, amiben bemutatták a magyarok tevékenységét, hogy mekkora becsben tartják
őket. Ezt szeretnénk folytatni.”

(…)

Míg Vincze Ottó barcelonai  magyar örökség feldolgozásáért  tett  erőfeszítéseinek semmi nyoma
nincsen, az látszik, hogy a volt labdarúgó olykor megfordul külügyes eseményeken. Ott volt például,
amikor Telkiben Menczer Tamás külügyi államtitkárral átadták az első közterületi Teqball-asztalt,
és  részt  vett  a  Szijjártó  Péter  által  megnyitott  Dubai  Világkiállítás  Magyar  Pavilonjában
megrendezett Puskás-napon is.”

 

Kérdezem Önt:

Mit csinál pontosan Vince Ottó a magyar külügynél?
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